
Bestyrelsesmøde torsdag 28. august 2008 
 
Mødet holdes kl. 19.00 i duehuset 

Deltagere: Flemming. Henning. Ditte. Ane. Jesper 46, Jesper 45 

Afbud fra Jon 

 

Dagsorden 

1.  Referat fra sidste bestyrelsesmøde – Jesper 

Juli og august referater underskrevet uden kommentarer 

2. Løbende sager og orientering:  

- Vendepladsen – status ved Flemming 

Spejl er opsat brugerne opfordres til at justere om det nu sidder rigtigt. 

- Reparation af duehuset – status ved Alan og Jesper 46 

Der bliver set på reparationen efter trommefesten 

- Status på den afholdte sommerfest 

Tak for den store indsats fra alle involverede og sikke en fest. Det ser ud til at 

festen har haft en fornuftig økonomi. Vi vil overveje at nedsætte et festudvalg, 

der står for de praktiske opgaver til de kommende fester. 

- Opdatering af hjemmesiden  

Det er godt på vej 

Katte og slagsmål 

Henning vil skaffe folder fra kattens værn, der giver gode råd til katteejere og 

om godt naboskab. Uddeles ved havevandring hvis vi når at få dem inden da. 

Havebladet efterår 2008 

Der er deadline for materiale til bladet mandag den 8 september til Jesper 

have 45. 

Velkommen til nye medlemmer 

Vi vil gerne puste liv i en velkomst gruppe og materiale til nye medlemmer. Vi 

tager kontakt med den velkomstgruppe der blev nedsat på visionsdagen og 

som har påbegyndt udarbejdelsen af materiale.  

3. Forberedelse af havevandring 9 september 

Oplæg fra Flemming 

Vi vil gerne gøre havevandringer tirsdag den 9 september til en god oplevelse 

for alle uanset om det skulle blive nødvendigt at komme igen og måske give 

bøder. Vi mødes alle inden havevandringen og vi samler op i fælleshuset 

efterfølgende. 

Vi minder om at der skal være en postkasse/anden kasse til aflevering af 

beskeder, ved hver have og som betingelse for at haven kan godkendes. 

Status på bunddække forsøg og regler 

Have 44 og 45 er eneste deltagere i forsøget og det er endnu for tidligt at 

konkludere. Ditte (have 44 ) vil løbende orientere ved duehuset. 

4.  Byggeudvalg – Flemming 

Vi har etableret et byggeudvalg (Flemming og Henning). De vil opsøge alle 

ansøgere i forbindelse med byggeansøgninger. 



Byggeregler – Flemming 

Vi er i færd med at gennemgå og diskutere byggereglerne. 

 

Byggesager 

Der er givet tilladelse til at forny taget i have 80 

Have 48 har opsat legehus 

5.  Økonomi – (Ane) 

Status på regnskab for 2008 

Vi er up-to-date med alle bilag. 

Flemming og Ane graver ned i vandregnskabet for at afdække om vi kan 

opkræve a-conto beløb, der er mere i ovensstemmelse med den enkelte haves 

forbrug. Flemming kigger ind i alle haver i weekenden omkring den 1. 

september og aflæser vandure. 

Vi har talt med skat angående momsfritagelse og har fået telefonisk afslag. 

6.  Forslag og spørgsmål fra medlemmer 

Ingen forslag og spørgsmål 

7. Etc. 

Jesper have 46 ønsker at træde ud af bestyrelsen. Vi takker for det lange seje 

træk. Byggeansøgninger skal fremover afleveres til Flemming i have 43 
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